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ויידמן מדורו של: ניר  ספורט 

עוד שבוע עבר, ובסקציה עדיין 
לא יודעים היכן תשחק קבוצת 
כזכור,  הבאה.  בעונה  הבוגרים 
הקבוצה ירדה לליגה א' השנה, 
אל  אום  שמכבי  מכיוון  אולם 
פאחם מהליגה הלאומית נמצאת 
בקשיים כלכליים חמורים, קיים 
סיכוי שהיא לא תוכל לפתוח את 
העונה ואז הסקציה תשובץ בחזרה 

לליגה הלאומית.
המועד האחרון בו יכולה אום אל 
פאחם להרשם לליגה הוא ה- 15 
ביולי, מועד מאד מאוחר שמשאיר 
לסקציה שלושה שבועות בלבד 

לבנות קבוצה.
 השבוע קיבלה הסקציה איתות 
רציני כי היא אכן תשחק בליגה 
הלאומית. אום אל פאחם היתה 
אמורה להגיש בבקרה התקציבית 

–בטוחות כספיות לעונת המשח
קים. הבקרה התקציבית דורשת 
ערבויות בנקאיות על כל חובות 
אל  אום  של  במקרה  המועדון, 
פאחם – כשני מליון שקלים. נכון 
לכתיבת שורות אלו לא הגישה 

–אום אל פאחם את הבטוחות, והב
קרה נתנה לה ארכה של שבוע 
לעשות כן. יש לציין כי גם אם לא 
תעמוד הקבוצה בארכה שנתנה 
לה, עדיין זה לא סוף הדרך, היות 

–ואת ההחלטה על הפסקת פעילו
תה בליגה תקבל ההתאחדות על 
סמך המלצת הבקרה התקציבית.

הצרות של אום אל פאחם אמנם 
–מעניינות מאד את הרחוב הספור

טיבי בנס-ציונה, אולם יש צרות 
–חשובות יותר – הצרות של הסק

ציה...
 בשבוע שעבר דיווחנו על ישיבת 
העמותה בה הוחלט למנות את 
עו"ד איציק אבישר לנאמן על 
מנת שזה יחל בנסיונות להגיע 
להסדר עם הנושים הרבים של 

–הקבוצה. אבישר התנה את הצט
רפותו למערכת בכל שכל חברי 
העמותה יתפטרו. ואכן, כל חברי 
מלבד  לכך  הסכימו  העמותה 
שניים: יו"ר מחלקת הנוער מוריס 
ברוך, שטען כי הוא מינוי של ראש 

העיר ולכן הוא יתפטר רק עם 
ראש העיר יורה לו לעשות כך, 
וקובי כדורי שטוען כי עד שלא 
יסגרו לו את הערבות האישית 
בסך של 45 אלף ש"ח – הוא לא 

יתפטר.
השבוע נפגש מוריס ברוך עם ראש 
העיר ובעקבות הפגישה הוא הגיש 

–את התפטרותו. הוא סירב להת
ראיין, אך חבריו אמרו לנו כי: 
"מוריס יעשה כל מה שראש העיר 
ידרוש ממנו. כך עשה תמיד וכך 

ימשיך לעשות."
–אולם אין ספק כי הוא פגוע.  מנ

קודת ראותו הוא ניהל את מחלקת 
הנוער בהצלחה מרובה במשך 13 

שנים, המחלקה עבדה ללא דופי 
ולא היו בה גרעונות כלכליים. 
ולמרות זאת בא  עו"ד אבישר 
ומקשר לכאורה  בין חברי הנהלת 

–הקבוצה הבוגרת שכשלו בהתנה
לותם, עם ראשי מחלקת הנוער 

שניהלו בהצלחה את המחלקה.
לאחר התפטרותו של ברוך, נותר 
כדורי היחידי שלא הגיש מכתב 
התפטרות. כדורי מסר שוב כי הוא 
בוחן את הדברים וכי הוא יעשה 
כל מה שטוב לסקציה ולעיר נס-

ציונה...
בתוך כך, עו"ד אבישר החל כבר 
הקמת  מישורים:  בשני  לפעול 
הנהלה חדשה וגיבוש אסטרטגיה 
להשגת הסדר נושים. יש לציין כי 
אחת הבעיות הגדולות איתם יאלץ 
העובדה  היא  להתמודד  אבישר 
שלעמותה אין אישור ניהול תקין 
וכרגע לא נראה כי היא תקבל 
כזה. כזכור, העמותה איבדה את 
האישור לאחר שהתגלו אי סדרים 

–בפעילותה – ובעיקר  בעונה של
פני האחרונה, תחת ניהולו של 

קובי כדורי. 
כזכור ניסו ראשי העמותה להשיג 
את האישור )והיו"ר היוצא אייל 
לוי הצהיר שוב ושוב שזה עניין 
של ימים מספר...( אולם במשרד 

–רשם העמותות לא השתכנעו, ונ
–כון לרגע זה אין כמעט סיכוי לש
–כנעם להוציא כזה אישור. משמ

לא  שהעמותה  היא  הדבר  עות 
תוכל לנהל חשבון בנק, לא תוכל 
תהיה  ולמעשה  צ'קים  להוציא 

–משותקת מבחינה כלכלית. משי
–מתו של עו"ד אבישר ושל ההנה

לה החדשה שימנה היא לפתור 
קודם כל את הבעיה הזו.

עו"ד אבישר אמר השבוע, "אני 
בוחן את כל האופציות המשפטיות 
בכדי לפתור את הבעיה. זה היעד 

–הראשון שלנו בדרך להשגת המ
טרה – שיקום קבוצת הכדורגל 
והעמדת אגודה מפוארת שתתאים 

לעיר ספורט כמו נס-ציונה".
התחלת כבר לגבש הנהלה חדשה 

שתחליף את כל המתפטרים?
–"כן. יש כבר מספר אנשים שהס

הקשה  למשימה  להרתם  כימו 
והחשובה הזו. לא סתם דרשתי 
שחברי העמותה הקודמת יתפטרו 
כולם, בטרם אסכים לקבל על 
עצמי את תפקיד הנאמן. למרות 
שלא כולם עדיין התפטרו, בגלל 

–שאנחנו בלחץ זמן גדול, כבר הת
חלתי לעבוד מאחורי הקלעים. 
אני עדיין עומד על דעתי, אם לא 
כולם יתפטרו, לא אוכל לקחת על 

עצמי את המשימה"

נ ד נ ד ה . . . 

 עו"ד איציק אבישר החל להרכיב 
את ההנהלה החדשה, אבל עדיין 
לא נפתרה בעיית היעדר "אישור 
ניהול תקין" שבלעדיו לא תוכל 

האגודה לפעול...

לאחר שאום אל פאחם לא הגישה לבקרה התקציבית 
ערבות בנקאית ע"ס 2 מליון ₪ וסיכוייה להשיגה דלים...

גוברים הסיכויים של 
הסקציה להישאר 

בלאומית !

הנאמן עו"ד איציק אבישר: לא 
סתם דרשתי שחברי העמותה 

הקודמת יתפטרו כולם...

יו"ר מח' הנוער המתפוטר 
מוריס ברוך. פגוע ומסרב 

להתראיין.

המועד האחרון בו יכולה 
אום אל פאחם להרשם 
לליגה הוא ה- 15 ביולי, 

מועד מאד מאוחר 
שמשאיר לסקציה 

שלושה שבועות בלבד 
 לבנות קבוצה.

מוריס ברוך הגיש את 
התפטרותו, ובכך נשאר 

רק קובי כדורי חבר 
העמותה היחיד שטרם 

 התפטר

משימתו הראשונה של 
עו"ד אבישר – להשיג 

אישור ניהול תקין 
שיאפשר לאגודה 
להתנהל כלכלית


